
Ansøgninger til den strategiske pulje til 
idrætshaller 2022 
 

Nørager multihal – LED lys i multihal og klubhus 
Ansøgt beløb: 135.000 kr.  

Ansøger: Nørager boldklub 

Formål: Laver ELforbrug  

Målgruppe og evt. samarbejdspartnere: Alle bruger  

Beskrivelse af aktiviteten eller arrangement: Der søges om udskiftning af alt lys, til nyt LED lys  

Afviklingstidspunkt 01-08-2022  

Udgifter og indtægter  

Udgifter Løn og honorar Eletrikker Kr. 45000  

Materialer Vi har et overslag på udskiftning af alt el lys i Klubhus og Multihal på ialt 135.000,00 kr. + moms 

Kr. 90000  

PR og markedsføring Spare på CO2  

Kr. 0 Andet: Kr. 0  

Udgifter i alt 135000  

Indtægter  

Kommunalt tilskud 135.000,00 Kr. 135000  

Entre/deltagerbetaling Ingen Kr. 0  

Andre offentlige myndigheder/fonde Ingen Kr. 0  

Andet: Ingen Kr. 0  

Indtægter i alt 135000  

Netto 135000  

Anfør de enkelte udgifter, der søges støtte til: Vi har kun et overslag, men vil selvfølgelig indhente fra flere, 

hvis vi får penge fra puljen. Det skal for god ordens skyld oplyses at COWI har været og lavet en 

energirapport som desværre ikke er færdig endnu, Rapporten er bestilt af Norddjurs Kommune 

 

  



Nørager multihal – hel hal 
Ansøgt beløb: 1.250.000 kr.  
Ansøger: Nørager Boldklub 

Nørager Boldklub har altid haft et ønske om udvidelse af eksisterende faciliteter til en hel hal. Vi ønsker i 

højere grad at kunne imødekomme efterspørgslen til især håndbolden i Nørager. Ligesom udvidelsen vil 

kunne give plads til nye aktiviteter. Formålet med udvidelsen af hallen i Nørager, er at sikre en fortsat 

udvikling i byen samt at fastholde og tiltrække flere borgere til gavn for både os i Nørager og for Norddjurs 

Kommune. Vi vil være med til at gøre Norddjurs Kommune mere attraktiv og det mener vi at vi kan med en 

hel hal. 

Hallen anvendes i dag til flere forskellige formål såsom bordtennis, zumba, badminton, gymnastik, fodbold 

og håndbold. Sidste nævnte vil med en hel hal kunne sikre vores egen håndbold damer, som spiller i 

jyllandsserien, vores egen hjemmebane frem for hjemmebane i Auning. Vi har flere børnehold, som skal til 

at spille på stor bane og for ikke at miste disse spillere, skal vi udvide. En hjemmebane for Nørager vil 

betyde at vi får endnu flere tilskuere og det bliver endnu et samlingspunkt for hele byen ligesom 

opbakningen til vores fodbold afdeling. 

Lige nu har vores U10 og U11 piger hjemmebane i Nørager multihal, det har resulteret i at der hver søndag 

er mange tilskuere i hallen, som skaber et godt liv og sammenhold. En hel hal vil skabe muligheden for at 

vores kommende U11 piger fortsat kan have hjemmebane sammen med vores jyllandsserie hold.  

Vores børneafdeling består i dag af over 45 børnespillere i alderen fra 2-12 år samt 15 seniorspillere. Det vil 

sige at vi har bygget hold op i både U4, U6, U8, U9, U10 og U11. Vi har lige startet et U11 hold op fordi at vi 

har efterspørgsel på hold i den årgang. Om 2 år forventer vi at, vi har hold i alle rækker fra U13 og nedefter, 

med over 60 børnespillere.  

Vores fodbold afdeling bruger også hallen til indendørs træning, vi har ca. 70 ungdomsspillere i alderen fra 

3-19 år og 40 seniorspillere, som også benytter sig af hallen. Vi har hold i U6, U7 og U9, U14, U15, U19, 

Serie 5 og Serie 1 og en hel hal, vil betyde at vi kan afvikle flere og større stævner og at der bliver mere 

plads når der trænes i hallen. Vi forventer at få en spillertilgang i fremtiden, så vi igen kan bygge hold op i 

de små årgange.  

Vi er en af de klubber i kommunen, der er på vej i den rigtige retning og hele tiden får nye medlemmer. 

Vores håndbold afdeling er kun vokset de sidste 7 år. Alle vores børnehold træner i hallen og vores damer 

træner i hallen en gang om ugen, men vi kunne godt bruge den ekstra plads, som en hel hal kan give. 

De små lokalsamfund i Norddjurs Kommune er nød til at udvikle sig for at fastholde og tiltrække 

udefrakommende og for at bibeholde den udvikling der efterspørges. Vi skal fastholde de børnefamilier, 

som er flyttet til Nørager og opland ellers risikere vi at de flytter, måske ikke bare til en anden del af 

kommunen, men måske til en helt anden kommune. 

Norddjurs Kommune er en udkantskommune og vi er nød til at stå sammen og bidrage til at borgerne i 

Norddjurs Kommune ønsker at blive her.  

 

 

 



Budgetpris Halbyg 

Budgetpris Udvidelse af idrætshal Totalentreprise - budgetpris Efterfølgende vores telefonsamtale af den 1. 

juli �2020 skal vi hermed som af talt fremkomme en prisindika@on/budgetpris på opførelsen af det 

planlagte nye byggeri. Byggeriet: Projektet omfatter opførelsen af en udvidelse af Idrætshallen ved Nørager 

boldklub Tilbygningens udformning - foreligger ikke endeligt besluttet, men til brug for udarbejdelsen af 

den ønskede prisindikation er der taget udgangspunkt i et foreløbig estimat omfattende: • En udvidelse af 

eksisterende hal med 3 fag • Bygningen udføres isoleret til over 15° • Udvidelsens ydre fremtoning �fremstår med beton elementer ne derst, herover en let konstruk@on med udvendig beklædning i � �stål plader • der monteres endnu en ledhejseport for erstatningsluC @l brand ven@la@onen • 

Tagkonstruktionen udføres som en ”sadeltagskonstruktion”– �kom plet med ovenlys, inddækninger, 

afvanding etc. • Der monteres døre/flugtvejsdøre efter gældende regler. Nørager Boldklub Att.: Gert 

Johnsen Rygårdevej 1A 8961 Allingåbro MB/2020-06010 13. juli 2020 Side 2 af 4 ⋅ Byggeriets omfang / 

Arealoversigt Bredde ca. 24,0 m Længde ca. 15,91 m Bygningshøjde ca. 6,0/9,4 m Samlet bygnings-

/bruttoetageareal ca. 382 m² Grundlag: Budgetprisen er udarbejdet på grundlag af ovenstående �korIaJede pro jektbeskrivelse og arealoversigt, og prisen er beregnet på basis af aktuelt indhentede 

delpriser fra leverandører og underentreprenører i kombination med del-erfaringstal fra andre 

sammenlignelige projekter. Endvidere har vi lagt bl.a. følgende parametre til grund: • at entreprisegrænsen 

– indtil videre – er fastlagt til ca. 2 m fra byg�ningens udvendige kontur, hvor afløbsledninger afsluJes med �@l slutningsbrønde • at byggeriet opføres og isoleres i henhold @l BR2020, og som et energirig@gt byggeri. �• at grunden er ryddet og er rimelig plan samt at alle overskudsma terialer fra udgravninger, der ikke skal �genanvendes ved bygge riet, kan deponeres inden for en rimelig køreafstand Side 3 af 4 • at funderingen 

kan udføres som direkte funderede punkt- �og stri befundamenter i normal frosIri dybde / �normalfundering (geotek niske oplysninger om grundens beskaffenhed foreligger ikke pt.) • at forsyning til 

el, vand og varme tages fra den eksisterende hal- og at der er kapacitet til udvidelsen • at bygningernes �bærende konstruk@oner udføres som stålkon struk@oner • at der såvel i yder- som indervægge udføres �alle nødvendige åbnin ger i form af porte, flugtvejsdøre, (brand-) døre, vinduer, ovenlys etc. • at �leverancen i øvrigt omfaJer en komplet bygning inkl. alle arbej der og leverancer, samt alle normale �bygningstekniske installa@o ner og brandtekniske foranstaltninger • at procesudstyr som lifte, reoler, 

procesudsugning/-ventilation eller andre særlige installationer og udstyr leveres og monteres direkte af 

bygherren/bygherreleverance • at byggeriet udføres som totalentreprise med projekt �ering hos Hal byg A/S 

i samarbejde med eksterne rådgivere • At en given entrepriseaftale som udgangspunkt baseres på generelt 

gældende dokumenter som ABT18 etc. Budgetpris: Med udgangspunkt i ovenstående er budgetprisen 

foreløbig beregnet til at andrage: Budgetpris i alt, excl. moms ca. kr. 3.250.000,- (prisspænd 3.000.000 - 

3.500.000) Da byggeriet – som nævnt - �er påregnet udført i totalentreprise, er alle ud giCer @l projektering, �planlægning, myndighedsansøgninger, kvalitetssik ring, byggestyring, etablering, drift og afrigning af 

byggeplads etc. til et fuldt færdigt og ibrugtagningsklart byggeri medregnet i prisen. Udgifter til geotekniske �undersøgelser, landinspektør samt afgiCer og geby rer @l offentlige og koncessionere selskaber, herunder 

eksempelvis gebyr for byggetilladelse, tilslutningsafgifter etc., er ikke medregnet i prisen. Prisen er �endvidere beregnet under forudsætning af, at byggeriet igangsæt tes i 2020 (Prisbasis). Side 4 af 4 Det skal 

understreges, at den anførte budgetpris er udarbejdet i den ånd og med det formål, som har været drøftet 

– altså ”et første skud på”, hvad et byggeri af den her omhandlende karakter og omfang vil koste. Vi håber, �at det her fremsendte i første omgang er en @lfredss@llende besva relse og i overensstemmelse med dine 

forventninger, og at det som sådan kan danne udgangspunkt for et videre samarbejde med dig/jer om �projek tets videre forløb. Vi står naturligvis fortsat @l rådighed for dig/jer med alle supplerende 



�oplys ninger, som du/I måJe have brug for i �det videre arbejde med sagen, her under også en mere 

detaljeret dialog om ovennævnte budgetpris. 

 

 

 

  



Norddjurs Golfklub – fast gulv i maskinhal 
Ansøgt beløb: 98.750 kr.  

 

Formål: Miljø, at sikre mod udslip af olie og brændstof, og sikring ifm. utætte slanger eller pakninger på 

maskiner. Fleksibilitet ved udnyttelse af maskinhallen Ingen fugtskader i forbindelse med opbevaring af 

materialer såsom frø, gødning m.m. Et fast gulv vil give bedre arbejdsbetingelser i mange arbejdsgange. 

Reduktion af støvgener der er i tørre perioder og som lægger sig på maskiner og andet der opbevares i 

maskinhuset  

Målgruppe og evt. samarbejdspartnere: Investeringen vil være til gavn for den faste medarbejderstab i 

Norddjurs Golf. Samtidig vil den store skare af frivillige (ca. 100 medlemmer) også få glæde deraf.  

Beskrivelse af aktiviteten eller arrangement: Etablering af fast gulv i maskinhallen motivation for projekt 

Afviklingstidspunkt 15-08-2022  

Udgifter Løn og honorar se under materialer Kr. 0  

Materialer: Udlagt 210 m2 flydebeton med rionet samt let slibning incl. arbejdsløn. Kr. 98750  

PR og markedsføring: Der er mulighed for at få et sponsorskilt ophængt på sponsorvæggen. Endvidere vil 

donationen blive nævnt på diverse møde og generalforsamling. Kr. 0 Andet: Kr. 0  

Udgifter i alt 98750  

Indtægter Kommunalt tilskud: Ingen kommunalt tilskud Kr. 0  

Entre/deltagerbetaling Ingen entre/deltagerbetaling Kr. 0  

Andre offentlige myndigheder/fonde Ingen andre fonde m.m. Kr. 0 Andet: Ingen tilskud iøvrigt Kr. 0 

Indtægter i alt 0 Netto 98750  

Anfør de enkelte udgifter, der søges støtte til: Udlægning af 210 m2 flydebeton med rionet samt let slibning 

incl. arbejdsløn ialt kr. 98.750,00 incl. moms 

 

Her nogle argumenter for, hvorfor det er en god ide med fast (støbt) gulv i maskinhallen.  

 

Fliksibilitet 

De største gevinster ved fast gulv i maskinhuset er muligheden for bedre udnyttelse af pladsen til 

opbevaring af maskiner og hjælpemidler, som frø, gødning, brændstof og olier mm. Hertil kommer 

en øget fleksibelt ift. at flytte ting rundt f.eks. med en palleløfter. I dag står ting på jorden og vi kan 

kun flytte dem med rendegraveren. Det er både tidskrævende og besværligt, da den er  stor og 

klodset ift. at komme rundt derinde.  

Med fast gulv kan gødning, frø og mindre maskiner (der bugseres) sættes på en palle, og dermed 

flyttes langt mere effektivt rundt – når de skal bruges. Det er mange timer på et år der kan spare 

(ganske givet langt over 100 timer).  

 

Et fast gulv betyder også vi kan opsætte reolsystemer, så vi kan udnytte pladsen i højdemeter. 



Mere stabilt underlagt gør vi kan bygge højere reoler, der er mere stabile og derfor kan laste mere.  

 

Fugtskader 

Endnu en ting er at et fast gulv vil kunne minimere risikoen for fugtskader, da der vil kommen en 

dampspærre under maskinhuset ifm. gulvet. Det vil betyde mindre risiko for skader på frø (der kan 

ødelægges eller spire) og på gødning der kan klumpe.  

 

Miljø 

Nok en ting er at et fast gulv gør det nemmere at sikre mod udslip af olie og brændstof. Det både 

omkring de faste tanke til f.eks. brændstof, men også ifm. utætte slanger eller pakninger på 

maskiner. Et fast gulv gør det muligt at tørre op, men et ikke fast gulv øger risikoen for nedsivning 

og dermed krav om en bekostelig oprensning efterfølgende. 

Ift. greenkeeperne, vil et fast gulv også gøre arbejdsstillinger, når der arbejdets med maskinerne 

bedre. I dag ligger greenkeeperne ofte på jorden, når de smørrer, eller indstiller maskiner, det er 

både koldt, ubekvemt og uhensigtmæssigt. Et fast gulv vil give bedre arbejdsbetingelser i mange 

arbejdsgange.  

 

Et fast gulv vil også reducere de støvgener, der er i tørre perioder, og som lægger sig på maskiner 

og andet der opbevares i maskinhuset, og som er uhensigtsmæssig i en lang række 

sammenhænge f.eks. støv og sand der klæber til bevægelige dele på maskinerne, i værktøj, og 

generelt bare gør ting beskidte.  

  

Hilsen greenkeeperne 

 

 

  



Grenaa Sejlklub – renovering af baderum 
Ansøgt beløb: 77.750 

 

Formål Grenaa Sejlklub, GS, harr et ældre klubhus, byggeår 1987, der trænger til en opgradering af 

baderum / toiletter der benyttes af vor juniorer og lidt ældre sejlere der der sejler i GS joller og SUP / 

Windsurfer brædder. Vi har ca 15 junior sejlere fra 6 - 15 år og ca 35 SUP sejlere, 2021 tal. I år udvider vi 

med Windsurfer undervisning.  

Målgruppe og evt. samarbejdspartnere: Målgruppe er ungdoms sejlere og lidt ældre sejlere så de før og 

efter endt aktivitet på vandet kan benytte tidsvarende baderum til omklædning / bad.  

Beskrivelse af aktiviteten eller arrangement: Baderummene behøver udskiftning af gammel klinker da flere 

er skruk,, toilettter ønskes udskiftet til nye, moderne, vandbesparende toiletter.  

Afviklingstidspunkt 01-04-2022  

Udgifter  

Løn og honorar Der arbejdes med tilbud fra lokale hånværkere Kr. 0  

Materialer Tilbud fra Murer og VVS. Priser er incl. moms. Kr. 77750  

PR og markedsføring Ingen markedsføring udgifter Kr. 0  

Andet: Kr. 0  

Udgifter i alt 77750  

Indtægter Kommunalt tilskud: Der søges fuld tilskud til håndværker udgifter Kr. 77750  

Entre/deltagerbetaling Inger entre Kr. 0  

Andre offentlige myndigheder/fonde PT søges der kun fra Norddjurs kommune, men ansøgning kan om 

nødig udvides til andre fonde. Kr. 0  

Andet: Ikke andet. Kr. 0  

Indtægter i alt 77750 Netto 77750  

Anfør de enkelte udgifter, der søges støtte til: Der søges til renovering af gammel klinkebelæg samt 

opførelse af skille væg mellem bad og omklædning. Der søges om penge til udskiftning af gamle toiletter til 

nye vand besparende toiletter 

 

Ansøgning til baderum 

Grenaa Sejlklub, GS, er en klub der har en god udvikling i vores junior afdeling samt i i vor SUP / Windsurfer 

afdeling. 

I 2021 fik GS en tilgang på 35 medlemmer i vor nydannede SUP afdeling. 

I juniorafdelingen har vi et stabilt medlemstal på ca. 15 medlemmer under 25 år. 



Grenaa Sejlklub klubhus er en ældre sag, færdigbygget i 1987, der blev bygget ved GS udflytning i 

forbindelse med etablering af Grenaa Marina.  

For at imødekomme vore juniorer og nye medlemmers forventning til moderne bade faciliteter ønsker vi at 

opgradere baderummene i vort klubhus. 

Denne renovering til indbydende baderum vil også være et incitament til at deltage i fælles aktiviteter efter 

det primære samvær på vandet. 

 

 

  



GIC – klatrevæg i svømmehal 
Ansøgt beløb: 100.000 kr. 

 

Formål: Skabe muligheden for at gøre det endnu mere attraktiv at være aktiv i vand. Fokus på sundhed og 

trivsel ved at komme ud og bevæge sig gennem leg og motion At kunne tilbyde gæster/brugere nye 

udfordringer/træning og derved udvikle og styrke de motoriske evner. Vigtigheden i at skabe aktiviteter og 

nye tiltag, så spændingen forbliver intakt ved brugerne/gæsterne  

Målgruppe og evt. samarbejdspartnere: Familier Børn og unge Skoler & Institutioner Foreninger & Klubber  

Beskrivelse af aktiviteten eller arrangement: For den helt almindelige dansker vil ordet klatring fremkalde 

billeder af ekstreme udøvere, der i bedste Spiderman-stil klister sig til en bjergside, iført dyrt grej. MEN en 

klatrevæg i svømmehallen kræver blot badetøj og lidt vovemod. Et spændende tiltag, som vil gøre det 

endnu mere attraktivt, at være aktiv i vand for både børn og voksne. Klatrevæggen vil blive attraktiv for 

både foreningslivet, skoleområdet, lokale og gæster. Klatrevæggen vil blive placeret ca. midt i den dybe 

ende af vores bassin. Der er klatreruter på begge sider, af forskelligt niveau, samt en boldkurv på toppen, så 

man også kan spille bold efter.  

Afviklingstidspunkt 30-06-2022  

Udgifter og indtægter  

Udgifter  

Løn og honorar ingen Kr. 0  

Materialer Klatrevæg (waterplay tilbud) Kr. 151334  

PR og markedsføring Afholdes af GIC Kr. 0  

Andet: Montering (montør, elektriker, lift, stillads) Diverse (beregninger, godkendelse) Kr. 28750  

Udgifter i alt 180084  

Indtægter  

Kommunalt tilskud Norddjurs Kommune Strategisk Pulje Kr. 100000  

Entre/deltagerbetaling ingen Kr. 0  

Andre offentlige myndigheder/fonde Nordea Fonden Kr. 50000  

Andet: ingen Kr. 0  

Indtægter i alt 150000 Netto 150000  

Anfør de enkelte udgifter, der søges støtte til: Klatrevæg: 151.334 kr. Montering: 18.750 kr. Diverse: 10.000 

kr. Samlet anlægssum: 180.084 kr. Nordea Fonden (bevilliget): 50.000 kr. Ansøgning NDK Strategisk pulje: 

100.000 kr. Egen finansiering: 30.084 kr 

  



GIC – optimering af banelys på Grenaa Stadion 
Ansøgt beløb: 129.750 kr.  

Formål: Udvikling og optimering af lysforhold på fodboldbane 9, samt energi og vedligeholdsbesparelse. 

Fastholde og udvikle ungdomsfodbolden. Udvidelse af sæsonen med flere aften kampe, så man også kan 

afhjælpe dommerklubben, med mangel på dommer i weekender. Gøre Grenaa Stadion endnu mere 

attraktiv for udefra kommende brugere (træningslejre, prof.klubber)  

Målgruppe og evt. samarbejdspartnere: Målgruppen er alle i de lokale klubber/foreninger. Klubber på 

træningslejre Samarbejdspartner er: Grenaa IF Fodbold og FC Djursland.  

Beskrivelse af aktiviteten eller arrangement: Udskiftning af halogenlamper til LED-lamper på bane 9. De 

eksisterende lamper er af ældre årgang og er nedslidte og bekostelige i drift og vedligehold. Der optimeres 

fra ca. 60 lux til ca. 125 lux. De eksisterende gittermaster genbruges til de nye lamper.  

Afviklingstidspunkt 30-08-2022  

Udgifter og indtægter  

Udgifter Løn og honorar Ingen Kr. 0  

Materialer Iht. vedhæftet tilbud. incl.moms Kr. 279750  

PR og markedsføring Afholdes af GIC og klubber Kr. 0  

Andet: Gravearbejde ved omlægning af kabel til styring. Genetablering af bane (kørespor fra lift) (Afholdes 

af GIC) Kr. 20000  

Udgifter i alt 299750  

Indtægter  

Kommunalt tilskud Norddjurs Kommunes Strategiske Pulje Kr. 129750  

Entre/deltagerbetaling Ingen Kr. 0  

Andre offentlige myndigheder/fonde DIF Fond Kr. 150000  

Andet: Ingen Kr. 0  

Indtægter i alt 279750 Netto 279750  

Anfør de enkelte udgifter, der søges støtte til: Der søges støtte til udskiftning af lamper. Støttebeløb: 

129.750 kr. Egen finasiering og andre fonde: 170.000 kr. Samlet anlægsbeløb: 299.750 kr. 

 

  



Grenaa Golfklub – udskiftning af tag på ”Greenkeeper gård” 
Ansøgt beløb: 125.781 kr.  

 

Til Fritids- og Kulturudvalget  

Norddjurs Kommune  

Ansøgning om beløb fra renoveringspuljen 2022 i Norddjurs Kommune. 

 

Grenaa Golfklub vil gerne ansøge om 125.781, - kroner til udskiftning af taget på vores 

”Greenkeepergård”.  

Vi har fra golfklubbens side søgt midler fra renoveringspuljen både i 2016, 2018 og 2020. Begge 

gange har vi desværre fået afslag, med den begrundelse at pengene i puljen desværre var brugt, 

hvilket jo må betyde at udvalget har nedprioriteret renoveringen af vores maskinhus. Jeg skal i den 

forbindelse gøre opmærksom på at det er her vi har vores maskinpark samt faciliteter der sikrer, at 

det mandskab vi har til at passe baneområdet, har ordnede arbejdsforhold. 

 

Desværre er vores tag ikke blevet bedre i løbet af de år der er gået, og nu kniber det virkeligt for os 

at udbedre skaderne med frivillig arbejdskraft og diverse lapperier. 

 

Derfor søger vi atter i år, og jeg vedlægger derfor det tilbud som vi indhentede fra Rytter i 2016 dog 

med en forhøjelse af tilbuddet med 15%. 

På ”Greenkeepergården”. har vi vores maskinpark parkeret, vi har værksted, kontor til 

chefgreenkeeperen, omklædning til banepersonalet, toiletter, spisestue m.m. 

Vi har som tidligere nævnt indhentet et tilbud fra en lokal håndværker som er vedlagt denne 

ansøgning. Vi ansøger kun om udskiftning af taget, udvidelsen med halvtag sørger vi selv for at 

etablere. Vi vil gerne have arbejdet iværksat så hurtigt som muligt, da taget er meget utæt.  

Vi forventer, at der i stor udstrækning vil blive behov for anvendelse af frivillig assistance, hvilket vi 

er forberedte på. 

Idet vi håber at komme i betragtning. 

Med venlig hilsen  

 

Grenaa Golfklub  

Vestermarken 1  

85oo Grenaa  

  



Auning idræts- og kulturcenter – projektering 
Ansøgt beløb: 500.000 kr.  

Svømmehallen A/S 

Vi har jo løbende været i dialog med Norddjurs Kommune omkring vores masterplan. Desværre udmøntede 

det sig i, at NDK ikke afsatte budgetmidler til at deltage i Masterplanen som forelagt og ej heller kunne 

tilbyde at starte med et udarbejde ny lokalplan, idet man ikke kunne se at  voldsomme stigninger i løn og 

byggematerialer, ville gøre byggerierne meget dyrere end man egentlig kunne forvente i en periode uden 

overophedning i byggeriet. Ganske rimelige og fornuftige betragtninger, som vi har taget til efterretning, 

for den del der angår nybyggeri.  

 

Projektideen 

Vi ser løbende på masterplanen, og har besluttet at omprioritere projekterne, således vi skal i gang med de 

mest presserende projekter inden for vores egen matrikel. Her er det projekter i Svømmehallen A/S som er 

udvalgt som første prioritet da, 

 

- Vi står med nedslidte omklædningsfaciliteter, som trænger til en væsentlig renovering. 

Omklædningsrummene har stået uændrede stort set siden svømmehallen blev etableret, med lidt 

sminke da den blev genåbnet for 20 år siden. Vi tænker i en renovering, at vi skal fokusere meget 

på grønne foranstaltninger, således vi sikrer lavest mulige driftsomkostninger til energi, til glæde 

for vores økonomi, men også som vores bidrag til at mindske CO2 udledningen i Norddjurs 

Kommune. 

   

- Vi ønsker at ændre på vore omklædningsforhold, således faciliteter til handicappede opprioriteres 

og vi skaber en væsentlig bedre adgang til såvel omklædningsrum, som adgangen fra 

omklædningsrum til svømmehal. Vi har i forvejen mange handicappede brugere, men kan forvente 

en væsentlig øget tilgang af handicappede brugere, når Norddjurs Kommune åbner Sen 

Hjerneskade Center i Auning. 

 

- Auning er i vækst og vi forventer at den fremskredne prognose om befolkningstallet i kommunen, 

som skulle komme i april, vil vise endda særdeles store vækstrater for netop den vestlige ende af 

kommunen og måske i særdeleshed i Auning. Det er vores opfattelse at alle ønsker denne vækst og 

at Norddjurs Kommune er parate til at lave mange tiltag for at sikre, at det netop bliver Auning der 

bliver den foretrukne exit, når byboerne i Randers og Århus beslutter sig for at flytte på landet. 

Syddjurs Kommune har jo oplevet voldsom vækst gennem de seneste 10-15 år, men noget tyder på 

at chancen nu er kommet til os.  Afstanden betyder mindre nu, efter at Coronaen har gjort 

homeoffice som en naturlig del af et arbejdsliv, men faciliteterne i den by hvor man vil bosætte sig 

betyder alt. Alle undersøgelser bekræfter, at gode svømmefaciliteter er et af de punkter der ligger 

højt på listen for nye tilflyttere, ikke mindst børnefamilier. Derfor må vi også forvente at der 

kommer øget efterspørgsel på svømmehals produkter og vi skal være parate til dette. 

 

 



 

Vores ansøgning 

Da vi udarbejdede Masterplanen opererede vi med en ramme på omkring kr. 7.000.000 til renovering af 

omklædningsrum, samt reetablering af indgangsparti og flytning af køkken- og kontor faciliteter, 

nødvendiggjort af renoveringen af omklædningsrum. 

Vi må konstatere at det nævnte beløb er et meget groft overslag, som mest sandsynligt ikke holder i dag. 

Men det er ikke muligt at komme med et endeligt beløb, før der foreligger endelig projektering, tegninger 

og konkret indhentede tilbud. 

Derfor er vores ansøgning midler til at foretage den endelige projektering og indhentning af tilbud, således 

vi kan komme i gang med en endelig finansieringsplan for projekterne. 

Vi ansøger om et tilskud på kr. 500.000 til ovenstående projektering. 

 

 

  



Allingåbro idrætshal – renovering af forgang 
Ansøgt beløb: 314.035 kr.  

Formål: 1. At renovere en Indgang/forgang, som igennem flere år er blevet mere og mere "slidt" 2. At 

renovere mellemgang lofter og gulve m.v. og opretning af gulve i gang og cafeteria  

Målgruppe og evt. samarbejdspartnere: Hallens brugere Samarbejdspartner Allingåbro totalbyg  

Beskrivelse af aktiviteten eller arrangement Renovering af forgang / indgang samt mellemgang og 

opretning af gulve i cafeteria Der er i vedhæftet fil medsendt 2 tilbud fra Allingåbro Totalbyg  

Afviklingstidspunkt 01-06-2022  

Udgifter og indtægter  

Udgifter Løn og honorar ingen Kr. 0  

Materialer Se 2 tilbud fra ATB Kr. 794130  

PR og markedsføring At brugere synes de kommer i en nogenlunde tidssvarende hal Kr. 0  

Andet: ingenting Kr. 0  

Udgifter i alt 794130 Indtægter  

Kommunalt tilskud Strategisk pulje Kr. 794310  

Entre/deltagerbetaling ingen Kr. 0  

Andre offentlige myndigheder/fonde Elro kan ikke søges pt har fået max tidligere Kr. 0  

Andet: Der er pt ikke andet Kr. 0  

Indtægter i alt 794310 Netto 794310  

Anfør de enkelte udgifter, der søges støtte til: Se de 2 vedhæftede tilbud 

  



Allingåbro idrætshal – renovering af mellemgang og opretning af gulve i 

cafeteria 
Ansøgt beløb: 480.275 kr.  

Formål: 1. At renovere en Indgang/forgang, som igennem flere år er blevet mere og mere "slidt" 2. At 

renovere mellemgang lofter og gulve m.v. og opretning af gulve i gang og cafeteria  

Målgruppe og evt. samarbejdspartnere: Hallens brugere Samarbejdspartner Allingåbro totalbyg  

Beskrivelse af aktiviteten eller arrangement Renovering af forgang / indgang samt mellemgang og 

opretning af gulve i cafeteria Der er i vedhæftet fil medsendt 2 tilbud fra Allingåbro Totalbyg  

Afviklingstidspunkt 01-06-2022  

Udgifter og indtægter  

Udgifter Løn og honorar ingen Kr. 0  

Materialer Se 2 tilbud fra ATB Kr. 794130  

PR og markedsføring At brugere synes de kommer i en nogenlunde tidssvarende hal Kr. 0  

Andet: ingenting Kr. 0  

Udgifter i alt 794130 Indtægter  

Kommunalt tilskud Strategisk pulje Kr. 794310  

Entre/deltagerbetaling ingen Kr. 0  

Andre offentlige myndigheder/fonde Elro kan ikke søges pt har fået max tidligere Kr. 0  

Andet: Der er pt ikke andet Kr. 0  

Indtægter i alt 794310 Netto 794310  

Anfør de enkelte udgifter, der søges støtte til: Se de 2 vedhæftede tilbud 

  



Øster Alling Idrætsforening – opsætning af troldtektloft i klubhus 
Ansøgt beløb: 41.552 kr.  

 

Formål: Det primære formål er at forbedre akustikken i klublokalet. Akustikken er p.t. ret dårlig, da der er 

ikke foretaget nogen tiltag mhp. at forbedre den, siden klubhuset blev bygget omkring år 2000. Da huset 

bruges til mødeaktiviteter, kortspil, afspilning af live stream foredrag fra Århus Universitet og andre 

klubaktiviteter ville en forbedring af akustikken have stor betydning. Lige nu runger og støjer det 

uforholdsmæssigt meget i lokalet pga. betongulvet, gipsvæggenes og rustikloftets natur. Vi håber på at øge 

brugen af lokalet, da et nyt loft ville have stor betydning for hvordan man oplever at være i lokalet.  

Målgruppe og evt. samarbejdspartnere: Målgruppen er idrætsforeningens medlemmer og lokalsamfundet 

som helhed. Den lokale tømrermester Leif Herlev har udformet et tilbud på opsætning af et såkaldt 

Troldtekt loft.  

Beskrivelse af aktiviteten eller arrangement: Opsætning af lyddæmpende Troldtekt loft med nye lamper.  

Afviklingstidspunkt 31-10-2022  

Udgifter og indtægter  

Udgifter Løn og honorar Arbejdsløn Kr. 13600  

Materialer Troldtektloft og lamper Kr. 27952 

 PR og markedsføring Ikke relevant Kr. 0  

Andet: Ikke relevant Kr. 0  

Udgifter i alt 41552  

Indtægter  

Kommunalt tilskud Strategisk pulje til idrætshaller Kr. 41552  

Entre/deltagerbetaling Ikke relevant Kr. 0  

Andre offentlige myndigheder/fonde Ikke ansøgt Kr. 0  

Andet: Foreningen kan eventuelt tilbyde medfinansiering i form af frivillig arbejdskraft til montage Kr. 0  

Indtægter i alt 41552 Netto 41552  

Anfør de enkelte udgifter, der søges støtte til: Der ansøges om midler til arbejdsløn og materialer 



Auning idræts- og kulturcenter - undersøgelse af alternative anvendelser 

af hal og multisals faciliteter 
Ansøgt beløb: 300.000 kr.  

Ansøgning  AIF Hallernes Fond 

Vi har jo løbende været i dialog med Norddjurs Kommune omkring vores masterplan. Desværre udmøntede 

det sig i, at NDK ikke afsatte budgetmidler til at deltage i Masterplanen som forelagt og ej heller kunne 

tilbyde at starte med et udarbejde ny lokalplan, idet man kunne se at voldsomme stigninger i løn og 

byggematerialer, ville gøre byggerierne meget dyrere end man egentlig kunne forvente i en periode uden 

overophedning i byggeriet. Ganske rimelige og fornuftige betragtninger, som vi har taget til efterretning, 

for den del der angår nybyggeri.  

Projektideen 

Vi ser løbende på masterplanen, og har besluttet at omprioritere projekterne, således vi skal i gang med de 

mest presserende projekter inden for vores egen matrikel. Norddjurs Kommune har igangsat undersøgelse 

af hvorledes hal-faciliteterne udnyttes i kommunen og de første små indikationer kunne indikere at vi i 

kommunen råder over mere kapacitet end der er brug for, hvis den anvendes rigtigt. Derfor har vi besluttet 

os for at se på, om vi vil kunne anvende vore eksisterende faciliteter på en mere fleksibel måde og dermed 

• give adgang til flere mennesker,  

• flere aktiviteter,  

• en bredere vifte af aktiviteter og tilbud  

• til en bredere vifte af brugere.  

Haller eller idrætscentre af vores beskaffenhed har været kendt for at råde over faciliteter, tilpasset de 

mere almenkendte sportsgrene og deres brugere.  

Vores Masterplan blev udarbejdet med baggrund i et møde med DGI, hvor DGI optrådte som inspirator og 

tovholder på projektet og hvor DGI blandt andet fremviste plancher og fotoserier fra andre centre, hvor 

man netop havde været med til at se på alternative udnyttelser af lignende centre. Efterfølgende har vi 

kunnet følge et projekt i Syddjurs Kommune, hvor man netop har været inde og se på samme problematik, 

og her fundet veje og løsninger på bedre udnyttelse af en idrætshal, løsninger som simpelthen kommer 

flere til gode og som er med til at samle det lokale samfund. 

Grundlæggende er vi i gang med processen, forstået på den måde, at der i arealerne rundt omkring vores 

center er etableret en percurebane (etableret af Auning Aktivitetspark), Padel Bane, samt baner til  Beach-

Volley og Beach-Håndbold. Men vi mangler at tage det dristige skridt og turde se ind i haller og multisale  

og her nytænke hvad en idrætshal eksempelvis kan bruges til. 

Vores ansøgning 

Vi vil have brug for professionel hjælp til undersøgelse, projektudformning og skitseforslag og vi påregner at 

etablere samarbejde med DGI. Vi ansøger kr. 300.000 til denne process. 

 

 



Auning idræts- og kulturcenter - udskiftning af ventilationsanlæg i Auning 

svømmehal 
Ansøgt beløb: 600.000 kr.  

 

 

Norddjurs Kommune 

Kultur- Fritidsudvalget  

----------------------------------- 

Auning, den 25. marts 2022 

 

 

Ansøgning om tilskud fra Strategisk pulje til idrætshaller 2002 til udskiftning af 

ventilationsanlæg i Auning Svømmehal 

 

Auning Svømmehal A/S står foran en snarlig udskiftning af det eksisterende ventilationsanlæg i 

vores svømmehal. Denne udgift er af en størrelse, som vi har svært ved at finansiere ud af vores 

daglige drift. Vi ansøger derfor om et tilskud til delvis dækning af udgiften fra kommunens konto 

for fælles bygningsvedligeholdelse. 

 

Hvis udskiftningen ikke foretages nu, risikerer vi, at det nuværende anlæg bryder sammen, hvilket 

vil medføre en midlertidig lukning af svømmehallen  

 

Det skal bemærkes, at vi samtidig med denne ansøgning har indsendt en tilsvarende ansøgning til 

Miljø- og teknikudvalget, hvor der søges om midler fra kommunens konto for fælles bygningsved-

ligeholdelse. 

 

Det nuværende ventilationsanlæg er delvist fra opførelsen af svømmehallen i 1972 medens den 

resterende del er fra renoveringen af hallen i 2001. I januar 2021 har Bravida beset anlægget og 

fremsendt et tilbud lydende på 1.180.000 kr. excl. moms. Med tilbuddet fulgte en beregning af 

den forventede besparelse på varme- og elforbrug. Da bestyrelsen ønskede en uvildig vurdering, 

blev anlægget i slutningen af 2021 gennemgået af en teknisk rådgiver. Resultatet heraf var, at man 

foreslog at igangsætte processen med udskiftning af anlægget, da restlevetiden blev anslået til 

under 1 år.  

 

Vores tekniske rådgiver arbejder i øjeblikket på at indhente tilbud fra leverandører med tilhørende 

energiberegninger. Han har foreløbig anslået, at udgiften ikke vil overstige Bravida´s tilbud på 

1.180.000 kr. 

 

Bravida´s beregning af energibesparelse anser vores rådgiver for at være lidt for optimistisk. Vi har 

derfor anmodet om at få nye beregninger i forbindelse med den igangværende tilbudsgivning. Der 

er ingen tvivl om, at varmegenvindingen med et nyt anlæg vil blive langt mere effektiv. Dette sam-



menholdt med, at dele af det eksisterende anlæg kun ”fungerer delvist” gør, at vi forventer en 

betydelig besparelse i varmeudgiften. 

 

Tilbud og energiberegning fra Bravida fra 2021 vedhæftes som bilag. Vi vil eftersende nye tilbud og 

energiberegninger, når disse foreligger. 

 

Vi ansøger om et tilskud på 50% af udgiften til nyt ventilationsanlæg. De resterende 50% finansie-

res af egne opsparede midler. 

 

Vi håber på kommunens velvilje i denne sag og står naturligvis til rådighed, hvis der ønskes yder-

ligere oplysninger. 

 

 

Med venlig hilsen 

 

Auning Svømmehal A/S 

 

 

 

 
 

 

  



Ørum Aktiv Center – udskiftning af belysning i hallen til LED 
Ansøgt beløb: 137.500 kr. 

Ørum Aktiv Center 

Skolebakken 43 

8586 Ørum Djurs 

Tlf. 86381600 

      20-04-2022 

Ansøgning til Strategisk pulje til idrætshaller.  

• Hvilken facilitet vedrøre ansøgningen: 

1. Udskiftning af belysning i hallen til energibesparende LED med DALI styring med mulighed 

for dæmpning.  

2. Ny udendørs facadebeklædning på Ørum Aktiv Center.  

 

• Beskrivelse/begrundelse: 

1. Mange af vores nuværende lysarmaturer i hallen trænger til udskiftning, da de hele tiden 

kræver nye lysstofrør. Lamperne er 22 år gamle og p.t. lyser kun 60%.                                     

Vi ønsker samtidig energibesparelse.   

 

2. Ørum Aktiv Centers udendørs beklædning er på nuværende tidspunkt 22 år gammel og 

trænger til udskiftning. Mange steder er pladerne åbne ind til bagbeklædningen. Hjørnerne 

er ødelagte p.g.a. vandindtag, og andre steder er der huller i pladerne p.g.a. fodbolde. 

Tagrenderne er utætte og vandet løber ned af pladerne. Det gør store skader på hallen og 

har ført til fugt og vandskade flere steder.  

 

• Budget eller overslag/tilbud på arbejdet – gerne medsendt konkret tilbud på arbejdet.                  

Se vedhæftet tilbud og elrapport fra ELCON på udskiftning af lamper. Der ansøges om 137.500 kr.  

• Se vedhæftet tilbud fra Henrik Hedeager. Vi betalte selv for facaden mod syd i efteråret i 2021 på 

155.000 kr. og modtog 34.000 kr. fra Norddjurs Kommune (der indhentes flere tilbud). Der ansøges 

om 282.663,75 kr.  

 

• Evt. hvornår arbejdet ønsket udført. 

Renovering ønskes hurtigst muligt.  

 

  



Ørum Aktiv Center - ny udendørs facadebeklædning på Ørum Aktiv Center 
Ansøgt beløb: 282.663,75 kr. 

 

Ørum Aktiv Center 

Skolebakken 43 

8586 Ørum Djurs 

Tlf. 86381600 

      20-04-2022 

Ansøgning til Strategisk pulje til idrætshaller.  

• Hvilken facilitet vedrøre ansøgningen: 

3. Udskiftning af belysning i hallen til energibesparende LED med DALI styring med mulighed 

for dæmpning.  

4. Ny udendørs facadebeklædning på Ørum Aktiv Center.  

 

• Beskrivelse/begrundelse: 

3. Mange af vores nuværende lysarmaturer i hallen trænger til udskiftning, da de hele tiden 

kræver nye lysstofrør. Lamperne er 22 år gamle og p.t. lyser kun 60%.                                     

Vi ønsker samtidig energibesparelse.   

 

4. Ørum Aktiv Centers udendørs beklædning er på nuværende tidspunkt 22 år gammel og 

trænger til udskiftning. Mange steder er pladerne åbne ind til bagbeklædningen. Hjørnerne 

er ødelagte p.g.a. vandindtag, og andre steder er der huller i pladerne p.g.a. fodbolde. 

Tagrenderne er utætte og vandet løber ned af pladerne. Det gør store skader på hallen og 

har ført til fugt og vandskade flere steder.  

 

• Budget eller overslag/tilbud på arbejdet – gerne medsendt konkret tilbud på arbejdet.                  

Se vedhæftet tilbud og elrapport fra ELCON på udskiftning af lamper. Der ansøges om 137.500 kr.  

• Se vedhæftet tilbud fra Henrik Hedeager. Vi betalte selv for facaden mod syd i efteråret i 2021 på 

155.000 kr. og modtog 34.000 kr. fra Norddjurs Kommune (der indhentes flere tilbud). Der ansøges 

om 282.663,75 kr.  

 

• Evt. hvornår arbejdet ønsket udført. 

Renovering ønskes hurtigst muligt.  

 
 

  



Nørre Djurs hallen - etablering af basketbane i fuld størrelse 
Ansøgt beløb: 219.000 kr.  

Nørre Djurs Hallen 

Idræstvej 2 

8585 Glesborg 

 

Glesborg, den 28.03.22 

 

Norddjurs Kommune 

Kultur og Fritid 

Torvet 3 

8500 Grenaa 

Ansøgning vedr. basketbane 

Vi ansøger hermed om at komme i betragtning ved uddeling af midler fra Strategisk pulje til idrætshaller. 

Glesborg Skole og Efterskolen Helle har et ønske om at få en basketbane i fuld størrelse, hvilket vi ikke kan 

tilbyde i dag. Desuden har vi haft henvendelser fra en privat, som gerne vil start basketball op.  

Vi ansøger om – vi har søgt fonde, samt eksterne investorer til at finansiere resten. Budget er vedlagt. 

Vi håber at komme i betragtning, og ser frem til at høre fra jer. 

Med venlig hilsen 

Nørre Djurs Hallen 

  



 

Indtægter Ansøgt 

Nodddjurs Kommune 219000 

  

  

  

  
I alt 219000 

  
Udgifter  
A-sport -191250 

Forstærkning af spær -20000 

Flytning af Lys -2000 

Diverse -5000 

  

  

  
I alt -218250 

  

  
Forskel - = mangler penge + = penge i overskud 750 

 

 

  



Nørre Djurs hallen – Playalive 
Ansøgt beløb: 500.000 kr.  

 

Nørre Djurs Hallen 

Idræstvej 2 

8585 Glesborg 

 

Glesborg, den 31.08.21 

 

Norddjurs Kommune 

Kultur og Fritid 

Torvet 3 

8500 Grenaa 

Ansøgning vedr. PlayAlive 

Vi ansøger hermed om at komme i betragtning ved uddeling af midler fra Strategisk pulje til idrætshaller. 

Formålet er at skabe motion og læring ved hjælp af udendørs elektroniske legeredskaber. Legeredskaberne 

vil være tilgængelige døgnet rundt, og de vil være gratis at benytte. PlayAlive integrerer den klassiske leg med 

det bedste fra det virtuelle univers, skaber leg, læring bevægelse og ikke mindst motion i uderummet. Dette 

skabes ved brug af en platform, som består af elektroniske sensorenheder, der reagerer på aktiviring, som 

efterfølgende kommunikerer med brugeren igennem lys, lyd og tale. Vi ansøger om 5000.000 kr. til PlayAlive. 

Vi søger fonde samt eksterne investorer til at finansiere resten. Budget er vedlagt. 

 

Vi håber at komme i betragtning, og ser frem til at høre fra jer. 

 

Med venlig hilsen 

Nørre Djurs Hallen 

  



Indtægter Ansøgt 

Nodddjurs Kommune 500000 

Nordea 80000 

Indsamlet i byen 30000 

Privat Donastioner 50000 

  
I alt 660000 

  
Udgifter  
Edderkop -268125 

40 m Løbebane - Sprint -146875 

Wave -150000 

Ewall -81250 

Diverse + byggeansøgning -15000 

  

  
I alt -661250 

  

  
Forskel - = mangler penge + = penge i overskud -1250 

 

  



Nørre Djurs hallen – motionsrum 
Ansøgt beløb: 1,0 mio. kr.  

Nørre Djurs Hallen 

Idræstvej 2 

8585 Glesborg 

 

Glesborg, den 28.03.22 

Norddjurs Kommune 

Kultur og Fritid 

Torvet 3 

8500 Grenaa 

Ansøgning vedr. motionsrum 

Vi ønsker at etablere motionsrum i stueplan. Det ligger i dag i kælderen, hvor især de mange ældre brugere 

har svært ved at komme ned.  

Vi ansøger om 1.000.000 kr., Eksterne investorer finansierer resten. Budget er vedlagt. 

Vi håber at komme i betragtning, og ser frem til at høre fra jer. 

Med venlig hilsen 

Nørre Djurs Hallen 

Indtægter Ansøgt 

Nodddjurs Kommune 1000000 

Nørre Djurs HK 750000 

Private donationer Lag Djursland 250000 

Frivilligt arbjedet  350000 

  
I alt 2350000 

  
Udgifter  

Tilbud Allerman Rådgivning 
-

2325000 

Byggeansøgning -10000 

Diverse -15000 

  



  

  

  

I alt 
-

2350000 

  

  
Forskel - = mangler penge + = penge i overskud 0 

 

  



Åstrup fritidscenter – bevægelseslokale 
Ansøgt beløb: 500.000 kr.  

Formål: Med udgangspunkt i " Bevægelse for Livet "ønsker Åstrup Fritidscenter at følge med tiden, og være 

med til at udvikle og støtte nye tendenser inden for idræt og bevægelse, således at endnu flere får 

muligheder for motion og bevægelse i Fondens nærområde.  

Målgruppe og evt. samarbejdspartnere: Målgruppen er alle, med hovedvægten lagt på personer som ikke i 

forvejen dyrker idræt eller motion i vores område,  

Beskrivelse af aktiviteten eller arrangement: Nuværende Fritidscenter udbygges med et " 

bevægelseshus/sal på ca. 250 m2 i området nord for nuværende bygning. Forventede brugere vil være 

Åstrup Idrætsforening, Hammelev Idrætsforening, men også andre brugere som beboerforeninger m.fl. 

Aktiviteter som f.sk. danseformer, idræt for bevægelseshæmmede, yoga m. m. vil blive prioriteret, ligesom 

også mere kulturelle tiltag som foredrag, sang, debat m.m. vil blive prioriteret.  

Afviklingstidspunkt 01-08-2022  

Udgifter og indtægter  

Udgifter Løn og honorar 0 Kr. 0  

Materialer Der indhentes tilbud fra lokale håndværkere. Kr. 3000000  

PR og markedsføring Intet Kr. 0  

Andet: Stort bidrag af egne midler og tilskud fr de lokale idrætsforeninger. Kr. 0  

Udgifter i alt 3000000  

Indtægter  

Kommunalt tilskud ja Kr. 500000  

Entre/deltagerbetaling Intet Kr. 0  

Andre offentlige myndigheder/fonde Intet Kr. 2500000  

Andet: Der er flere ansøgninger fra Åstrup Fritidscenter men denne er PRIORITET NR: 1 Kr. 0 

Indtægter i alt 3000000 Netto 0  

Anfør de enkelte udgifter, der søges støtte til: Bygningens opførelse- byggetilladelse m.m 

  



Åstrup fritidscenter - udvidelse og lovliggørelse af kiosk/køkken 
Ansøgt beløb: 350.000 kr.  

 

Formål: Åstrup Fritidscenters mindre køkken overholder ikke kravene for at drive et cafeteria med andet 

end pølser, pomfrittens m.m. og levnedsmiddelkontrollen har påtalt flere uhensigtsmæssige forhold. 

Brugere i dag ønsker flere muligheder, bl.a. mere sunde tilbud. For at imødekomme dette, og for også at 

lave månedlige fællesspisninger for vore brugeres medlemmer er det vigtigt at køkkenet har en kapacitet 

for at klare dette. I forbindelse med denne udvidelse planlægges desuden at udvide et eksisterende 

mødelokale  

Målgruppe og evt. samarbejdspartnere: Vore brugeres medlemmer.  

Beskrivelse af aktiviteten eller arrangement: Udvidelse af køkkenet med ca. 10 m2 . Vi har i 2020 fået 

kommunalt tilskud til denne udvidelse, men da kommunen ikke kunne nå at lave en byggetilladelse inden 

deadline, faldt tilskuddet bort, og der blev givet tilladelse til at pengene i stedet blev brugt til LED-belysning 

i hallen.  

Afviklingstidspunkt 02-04-2022  

Udgifter og indtægter  

Løn og honorar Intet Kr. 0  

Materialer Der indhentes tilbud fra lokale håndværkere til autoriseret arbejde. Der vil herudover være en 

stor del eget arbejde på projektet. Byggetilladelse er givet. Kr. 500000  

PR og markedsføring intet Kr. 0  

Andet: intet Kr. 0  

Udgifter i alt 500000  

Indtægter  

Kommunalt tilskud Ja Kr. 350000  

Entre/deltagerbetaling Eget arbejde og egen betaling Kr. 150000  

Andre offentlige myndigheder/fonde nej Kr. 0  

Andet: Der gøres opmærksom på at Åstrup Fritidscenter fremsender flere ønsker om tilskud til denne �pulje DENNE ANØGNIG ER PRIORITET NR: 2. Kr. 0  

Indtægter i alt 500000 Netto 0  

Anfør de enkelte udgifter, der søges støtte til: Til byggeri af udvidelse på ca. 10 m2 køkken 



Åstrup fritidscenter - etablering af padelbane 
Ansøgt beløb: 300.000 kr.  

Formål: For at få endnu flere brugergrupper i gang med idræt og med udgangspunktet " Bevæg dig for livet 

" ønsker Åstrup Fritidscenter at anlægge en Padelbane ved anlægget i Åstrup.  

Målgruppe og evt. samarbejdspartnere: Nye brugergrupper der har ønske om et flexibelt tilbud uden faste 

træningstidspunkter, er en Padelbane et godt alternativ til de mere ordinære tilbud med deres faste 

træningstider.  

Beskrivelse af aktiviteten eller arrangement: Opførelse af en udendørs Padelbane på et areal nord for 

Åstrup Fritidscenter, på et areal tæt på centeret. Et areal der i dag ikke benyttes. Anlægget tilknyttes 

Centerets eksisterende bookingsystem.  

Afviklingstidspunkt 01-08-2022  

Udgifter og indtægter  

Udgifter Løn og honorar Intet Kr. 0  

Materialer Der indhentes til ud fra 3 Padelbane leverandører. Kr. 550000  

PR og markedsføring Intet  

Andet: Intet Kr. 0  

Udgifter i alt 550000 

Indtægter Kommunalt tilskud Ja Kr. 300000 

Entre/deltagerbetaling Ja Kr. 200000  

Andre offentlige myndigheder/fonde Nej Kr. 0 Andet: Der laves eget arbejde i form af flytning af 

nuværende el-master samt planering af areal. Kr. 50000  

Indtægter i alt 550000 Netto 0  

Anfør de enkelte udgifter, der søges støtte til: Med kun 1 nuværende Padelbane i Grenaa mener vi at der er 

behov for en yderligere bane for at dække det fremtidige behov i en by på Grenaa` s størrelse. Da Åstrup 

Fritidscenter har indsendt flere ansøgninger til puljen, gør vi opmærksom på at denne ansøgning er 

PRIORITET NUMMER 3 

 

  



Grenaa Svømmeklub – nye startskamler til svømmeklubben 
Ansøgt beløb: 63.125 kr.  

Formål: Udskiftning af eksisterende start skamler, med nyere model, der giver bedre mulighed for at lære 

og træne korrekte og effektive startspring.  

Målgruppe og evt. samarbejdspartnere: Målgruppen er svømmeklubbens medlemmer. Både 

svømmeskolen (børneholdene), konkurrence afdelingen og motionisterne. Udskiftning af de eksisterende 

skamler sker i overensstemmelse og med tilladelse fra Grenaa Idrætscenter. Dokumentation er vedlagt. 

Udover svømmeklubbens medlemmer, vil de nye start skamler også komme de almene brugere af 

svømmehallen til gode. De gæster, der kommer i offentlig åben, men også de øvrige foreninger/brugere af 

svømmehallen, idet start skamlerne kan benyttes af alle.  

Beskrivelse af aktiviteten eller arrangement: Der er tale om en opgradering af skamlerne, så de er mere i 

overensstemmelse med de start skamler, der benyttes i forbindelse med både nationale og internationale 

stævner og mesterskaber. Herunder både Senior DM og tilsvarende mesterskaber i junior / 

ungdomsrækkerne. Aftale med Grenaa Idrætscenter, er at svømmeklubben indkøber start skamlerne og 

Grenaa idrætscenter er behjælpelige med montering. Grenaa Idrætscenter står for evt. vedligehold 

fremadrettet. Start skamlerne ville kunne leveres omkring 1. August 2022.  

Afviklingstidspunkt 01-08-2022  

Udgifter og indtægter  

Udgifter Løn og honorar ikke aktuelt Kr. 0  

Materialer Materialer iflg. vedhæftede tilbud Kr. 63125  

PR og markedsføring ikke aktuelt Kr. 0  

Andet: ikke aktuelt Kr. 0  

Udgifter i alt 63125 

Indtægter  

Kommunalt tilskud - Kr. 0  

Entre/deltagerbetaling ikke aktuelt Kr. 0  

Andre offentlige myndigheder/fonde nej Kr. 0  

Andet: ikke aktuelt Kr. 0 Indtægter i alt 0 Netto 0  

Anfør de enkelte udgifter, der søges støtte til: Start skamler iflg. vedhæftede tilbud. 

 

  



Djurslands Rideklub – udskiftning af tagplader 
Ansøgt beløb: 385.287 kr.  

Formål: Vi har et stort ønske om at få udskiftet/repareret taget på vores undervisningshal. Det er den hal vi 

bruger til undervisning i elevskolen, og taget er virkelig medtaget og meget utæt. Ved stormvejr kræver det 

hver gang reparation efterfølgende, og de løse tagplader larmer så hestene bliver urolige, hvilket giver 

risiko for flere ulykker med rytterne.  

Målgruppe og evt. samarbejdspartnere: Det vil give væsentligt bedre forhold for alle vores elevskoleryttere, 

da de vil kunne ride tørt, roligt og sikkert.  

Beskrivelse af aktiviteten eller arrangement: Udskiftning af tagplader over hal med ridebane og lejlighed. 

Eksisterende tagplader udskiftes til nye B6 i grå. Ny tagrende monteres i eksisterende rand jern på den ene 

side. Nye rygningsplader monteres. Der er modtaget tilbud fra tømrer på 385.287 kr. inkl. moms.  

Afviklingstidspunkt 01-05-2022  

Udgifter og indtægter  

Udgifter Løn og honorar Tilbud fra Meyland Tømrer Kr. 385287 Materialer Inkl. i tilbud Kr. 0  

PR og markedsføring Ingen Kr. 0  

Andet: Kr. 0  

Udgifter i alt 385287  

Indtægter  

Kommunalt tilskud ? Kr. 0  

Entre/deltagerbetaling Ingen Kr. 0  

Andre offentlige myndigheder/fonde Ingen Kr. 0  

Andet: Ingen Kr. 0 Indtægter i alt 0 Netto 0  

Anfør de enkelte udgifter, der søges støtte til: 

 

 

 

 

 
 

 


